



## Dafei Chen

*Beijing, Hong Kong*

---

+86 10 8525 4618/+852 2820 5616

dafei.chen@hankunlaw.com

### PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Outbound investment
- General corporate
- Capital markets
- Technology, media and telecoms
- Life sciences and healthcare

### PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun in 2006, Mr. Chen practiced as a corporate lawyer at Clifford Chance LLP and Debevoise & Plimpton LLP, two prestigious international law firms. His practice areas include mergers and acquisitions, private equity financings, U.S. SEC-registered offerings, and other related corporate transactions. Mr. Chen specializes in assisting clients in designing transaction structures and preparing documentation that both meet business objectives and comply with legal requirements.

Mr. Chen has represented both Chinese and international companies in a variety of corporate transactions, including acquisitions by U.S. public companies of China companies, venture capital or private equity investments by foreign funds into Chinese companies, establishment of operations in China by foreign companies, restructuring, and private or public financings of Chinese companies, as well as acquisitions by Chinese companies of assets or equities of overseas companies. Mr. Chen's representative clients include 58.com, Boss Zhipin (HKEX: 2076), BRV, Capital Group, CDH, China Growth Capital, CreditEase, DCM, Dun & Bradstreet (NYSE: DNB), FIS (NYSE: FIS), GGV Capital, Meituan (HKEX: 3690), KPCB, Legend Capital, Micron Technology (Nasdaq: MU), Sequoia Capital, Tarena (NYSE: TEDU), and VIPshop.com (NYSE: VIPS), among others.

### EDUCATION

Mr. Chen graduated from the University of International Business and Economics in Beijing with a B.A. degree in 1997, and the University of Minnesota Law School with a J.D. degree in 2000.

### QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong

Member of the New York State Bar

PRC Bar Qualification

## **HONORS AND AWARDS**

Leading Lawyer in TMT (Chambers Asia-Pacific, 2016-2021)  
Leading Lawyer in Corporate/M&A (Chambers Asia-Pacific, 2017-2019)  
Leading Lawyer in Corporate/M&A (Chambers Global, 2018-2019)  
China Dealmaker of the Year (China Law and Practice, 2019)  
Recommended Lawyer in Capital markets (Legal 500 Asia Pacific, 2018, 2020-2022)  
Recommended Lawyer in Corporate and M&A (Legal 500 Asia Pacific, 2017-2020)  
Recommended Lawyer in TMT (Legal 500 Asia Pacific, 2017-2019, 2022)  
Recommended Lawyer in Private equity (Legal 500 Asia Pacific, 2019)  
Recommended Lawyer in Real estate and construction (Legal 500 Asia Pacific, 2016)  
Highly Regarded Lawyer in Capital markets: Equity and M&A (IFLR1000, 2020-2022)  
Shortlisted as Capital Markets Lawyer of the Year (IFLR1000 China Awards, 2020)  
Leading Lawyer in M&A (IFLR1000, 2019)  
Distinguished practitioner in Corporate/M&A (Asialaw Profiles, 2020-2022)  
Distinguished practitioner in Private equity (Asialaw Profiles, 2022)  
Distinguished practitioner in Banking and finance (Asialaw Profiles, 2020-2021)  
Asialaw Leading Lawyer in Corporate/M&A (Asialaw Profiles, 2014-2019)  
Asialaw Leading Lawyer in Banking (Asialaw Profiles, 2018-2019)  
Asialaw Leading Lawyer in Private Equity (Asialaw Profiles, 2017)  
Shortlisted for Dealmaker of the Year (ALB, 2016)  
Shortlisted for China Dealmaker of the Year (China Law and Practice, 2019)

## **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 陈达飞

北京、香港

+86 10 8525 4618/+852 2820 5616  
dafei.chen@hankunlaw.com

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 境外投资
- 一般公司事务
- 资本市场
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 生命科学与健康

### 工作经历

在 2006 年加入汉坤之前，陈律师先后执业于两家世界著名的律师事务所，高伟绅律师事务所和德普律师事务所。陈律师协助客户设计交易结构和准备法律文件，使得相关交易既符合法律的规定又能实现商业的目标。

陈律师代表中外客户参与多种项目，包括美国上市公司收购中国企业，中外资基金对中国企业的风险投资和私募投资，外国公司在中国设立经营主体，中国私有企业的重组和融资，以及中国公司购买海外的资产或股权。陈律师有代表性的客户包括 58.com、Boss 直聘（香港联交所：2076）、蓝驰资本、资本集团、鼎晖资本、华创资本、宜信、DCM、邓白氏（纽交所代码：DNB）、繁德控股（纽交所代码：FIS）、纪源资本、美团（香港联交所：3690）、KPCB、联想投资、镁光科技（纳斯达克代码：MU）、红杉资本、达内科技（纽交所代码：TEDU）和唯品会（纽交所代码：VIPS）等等。

### 教育背景

陈律师 1997 年本科毕业于对外经济贸易大学，获得学士学位。2000 年毕业于美国明尼苏达州大学法学院，获得法律博士学位。

### 执业资格

香港律师执业资格  
美国纽约州律师执业资格  
中华人民共和国法律职业资格

### 荣誉与奖项

年度亚太领先 TMT 律师（Chambers Asia-Pacific, 2016-2021）

年度亚太领先公司/并购律师 (Chambers Asia-Pacific, 2017-2019)  
年度全球领先公司/并购律师 (Chambers Global, 2018-2019)  
中国年度杰出交易律师 (中国法律商务, 2019)  
资本市场推荐律师 (亚太法律服务五百强, 2018, 2020-2022)  
公司/并购推荐律师 (亚太法律服务五百强, 2017-2020)  
TMT 推荐律师 (亚太法律服务五百强, 2017-2019, 2022)  
私募股权投资推荐律师 (亚太法律五百强, 2019)  
房地产推荐律师 (亚太法律服务五百强, 2016)  
高度推荐资本市场: 股权及并购律师 (IFLR1000, 2020-2022)  
年度最佳资本市场律师提名 (IFLR1000 中国大奖, 2020)  
领先并购律师 (IFLR1000, 2019)  
企业与并购卓越律师 (Asialaw Profiles, 2020-2022)  
私募股权卓越律师 (Asialaw Profiles, 2022)  
银行和金融卓越律师 (Asialaw Profiles, 2020-2021)  
亚洲领先公司/并购律师 (Asialaw Profiles, 2014-2019)  
亚洲领先银行金融律师 (Asialaw Profiles, 2018-2019)  
亚洲领先私募股权律师 (Asialaw Profiles, 2017)  
年度最佳交易律师提名 (亚洲法律杂志, 2016)  
中国年度杰出交易律师提名 (中国法律商务, 2016)

## 工作语言

中文、英文